
Gerb. valdybos nariai, 

 

 Atsiželgiant į tai, kad yra baigiama įgyvendinti Vietos plėtros strategija ir 

tikslinga valdybai elektroniniu būdu svarstyti klausimą, kadangi visą reikiamą 

informaciją nariams galima pateikti raštu 

 

 Siūlau patvirtinti valdybos posėdžio darbotvarkę: 

1. Dėl pritarimo asociacijos „Vidmarės“ vietos plėtros strategijos 

galutinei įgyvendinimo ataskaitai. 

 

Kviečiu valdybos narius priimti sprendimą elektroniniu būdu per (vieną) darbo dieną 

– tai yra iki 2023-12-01 dienos 17,00 val. 

 

 

Pagarbiai, 

Prezidentė  

Rasa Stankutė 

 

 

 


